

Go Home Award 2014 Design Concept (Tade Design group)

設計單位: 永義國際項目- 雋瓏 18-20 樓的 C 室

設定居住目標: 一對年輕夫婦 + 10 歲孩子

主題: 原 • 生

在香港這個石屎森林中，生活節奏急速，現代人壓力十分大，設計師希望將原(始) • (再)生的概念灌注於單位內，令居住者擁有一個簡約自然及舒適的生活環境，整個單位能同時平衡美感及實用

客廳及飯廳設計以 “石與木” 的原素作整個主題材，再配以多功能燈光組合打做出一個回歸於大自然內悠然自得的氛圍

客廳梳化背特色牆身設計以黑色實木龍門架配以米白色非洲水牛皮突顯牆物，可拉闊視覺效果，空間感大大增強。其餘牆身部分，設計選用了木材代替傳統油漆或牆紙飾面以配合突色牆身天然感，日本天然杉木紋理清晰顏色突出，尤如置身樹林內

對面的電視牆身，以粗糙感強的純天然岩石拼砌牆身，加上燈光效果更突顯岩石的凹凸感，用以跟對面特色牆身做出對比外亦同時能呼應整體大自然的感覺

兩邊牆身設計延伸致飯廳，令整體有一致的連貫性，同時飯廳天花吊燈選以樹藤形態款式，與自然風格配合得天衣無縫，另外廚房門口位於飯廳，設計將其改為隱藏門，使整個飯廳能統一

主人房，孩子房及書房間隔重新編排後，令每個房間都有充裕空間

大自然悠然感覺一直伸延至主人房，風格自然溫暖

床背牆身設計呼應飯廳，上半部以日本天然杉木做圍身，下半部粗糙感強的純天然岩是配以滲光效果照射突顯凹凸感，充分將石材豐富的肌理展現出來

床側牆身以和暖感強的暖灰色調配以一由特大油畫，使平平無奇的牆身化身為房間重點主題之一

電視牆身以大小不一的直間暖灰色天然羊皮鋪陣，衣帽間的入口亦隱藏於此牆身內，完全將此牆身視野拉闊，全房間配以地毯點綴，營造出舒適溫暖感

另傢俬以深色胡桃木，淺色橡木及素色等配合整體自然感

間格從新改造後使房間空間實用，床尾位置可擺放雙人梳化及茶几成為小型娛樂休閒空間，另外屋主亦可同時擁有一個近 30 呎衣帽間，可存放大量衣物

孩子房及書房各自可放置書櫃，書檯及衣櫃，充分利用每個角落

Go Home Award 2014 Design Concept (Tade Design group)

The residential project: Flat C, 18/F-20F, PAXTON of Easyknit Group

Target: A young couple + one ten years old child

Title: Natural • Born

In this concrete jungle of Hong Kong, the rapid pace of life, and high pressure, make designer to have the concept of the Natural (beginning) • (re) born perfusion in the unit, Kenji want to give residents to have a simple, natural and comfortable living environment, the entire unit can be balanced simultaneously aesthetic and practical

For Living room and Dining room, "Rock & Wood" is the element of the theme and applied multi function light setting to create a mood like return to the leisurely of nature

Designer use wooden made structure and leisurely beige African buffalo to make the feature wall which behind the sofa in living room make you are widening the visual. Together with the Japanese natural plywood's texture and colour, just like a relaxing place in forest. The TV wall is finished with roughly texture of natural rock with lighting effect. The area of living room have a centralized natural environment, this is simple, clear and relaxing

The both designed wall will extend and continue to dining room, to consistent overall coherence. Matching with a vines-like ceiling lamp, make the area more stylish and keep natural mood. Invisible door will build for kitchen, to make dining room more consistent

Layout of master room, child room and study make more useful space for each area. Warm and natural idea is also designed for all rooms

For Master room, overall design and material is similar as living room, Japanese natural plywood, roughly texture natural rock will be used. More natural idea have add in the master room, a warm grey painted wall with a large painting picture to be creative feature wall. The TV wall of the master room will made with warm grey coloured sheepskin, mix with the Flooring cover with wool carpet. Wooden coloured furniture will be used to consistent overall warm and natural mood. Also a 2-seat sofa can place at the end of the bed to create a mini entertainment area. And the 30 feet cloth sets have been planned.